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 Shadia El Rageb, Honor Swimmer, Egypt, 1971 
 

 

 

Videos:  Interview 1 

 

Shadia El Ragheb won 4 Majors: 1971 and 1972 Capri to Naples and 1971 and 1972 World 

Professional Marathon Swimming Federation.  She was undefeated in 1971 in international races and 
was awarded the title as Africa’s top swimmer. Before her wins in the 32 km Capri-Naples she took 2nd 
to IMSHOF Honoree Judith de Nijs in 1970 in a time of 10 hours, 10 minutes and 46 seconds.  She 
also won the 24 Heures La Tuque 2-person relay in Canada and in 1968, she won the International 

Türkiye swimming race.  Shadia won the 30 km International Bulgaria swimming marathon in 1969, 

1970 and 1971.  

Expanded Biography (Openwaterpedia) 

Long Swims Database (Marathon Swimmers Federation) 

 
 
Arabic Translation 
 

بأربعة سباقات  شادية الراغب فازت    
حصلت ١٩٧٢-١٩٧١ثم بطولات الاتحاد الدولي للسباحة المحترفيين عامي  ١٩٧٢و  ١٩٧١  كابري نابولي عامي    

٣٢كابري نابولي الذي يبلغ طوله   سباق ماراتونا   الثاني فيفوزها بالمركز    قبل ذلك  على لقب أفضل سباحة في إفريقيا.  
ثانية لتدخل ٤٦دقائق و  ١٠ساعات و  ١٠من بز  ١٩٧٠جوديث دي نيجس في عام   بعد السباحة  ميلاً( ٢٠كم )  

ساعه سباحة تتابع ٢٤كما فازت بسباق    موسوعه تكريم صالة المشاهير للمره الثانية .   Heures La Tuque افي كند  
وفازت بسباق تركيا الدولي ١٩٦٨وفي عام   . 

https://youtu.be/HaE1zBfq1E8
https://www.openwaterpedia.com/index.php?title=Shadia_El-Ragheb
https://db.marathonswimmers.org/p/shadia-el-rageb/
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١٩٧١و  ١٩٧٠و  ١٩٦٩كم في أعوام  30فازت شادية بماراثون بلغاريا الدولي للسباحة لمسافة   أيضا  .  
 

 


